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در نشست صباغیان با مردم و مدیران؛ بررسی اولویتهای شهرستان بافق؛

اعلام موافقت وزارت کشور و برنامههای جدید برای شهرستان بافق
در جلسه پرسش و پاسخ مدیران و مردم که با حضور صباغیان، نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی برگزار شد، مسائل مهم شهرستان بافق مورد
بررسی قرار گرفت. وی در این نشست تأکید کرد که یکی از خواستههای همیشگی مردم، بهکارگیری مدیران بومی بوده که این امر اکنون محقق شده

است.

به گزارش خبرنگار گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر، صباغیان هدف اصلی این نشست را اطلاعرسانی دقیق به مردم درباره روند امور و فعالیتهای
اجرایی شهرستان عنوان کرد و افزود که فرماندار و سایر مسئولان با برنامهریزی دقیق مشغول به کار هستند.

وی در ادامه صحبت هایش در این جلسه ،از موافقت وزارت کشور با ارتقای فرمانداری بافق به فرمانداری ویژه خبر داد.

وی در این نشست اعلام کرد که این موضوع با اخذ دستور معاون اول رئیسجمهور مورد پیگیری قرار گرفته و وزارت کشور نیز با اجرای آن موافقت کرده
است. به گفته صباغیان، فرآیند اجرایی این تصمیم در حال انجام بوده و انتظار میرود که بهزودی مراحل نهایی آن تکمیل گردد.

صباغیان در ادامه گفت: ارتقای فرمانداری به فرمانداری ویژه میتواند موجب بهبود مدیریت اجرایی شهرستان، افزایش سطح خدماترسانی، و توسعه
امکانات اداری و عمرانی شود، که نقش مهمی در پیشرفت بافق خواهد داشت.

در ادامه این نشست، صباغیان ضمن ارائه گزارشی از اقدامات انجامشده، تأکید کرد که برنامهریزی دقیق برای اولویتهای منطقه در دستور کار قرار دارد.

مهمترین موضوعات مطرح شده در این جلسه به شرح زیر است:

 تعیین اولویتهای شهرستان و تدوین برنامه اجرایی جهت عملیاتی شدن آنها
تصویب اعتبار پروژه راه بافق&ndash;کوشک&ndash;بهاباد در شورای عالی معادن کشور، با توجه به اهمیت استراتژیک این مسیر

لزوم توسعه زیرساختهای درمانی و راهسازی در شهرستان بافق، بهعنوان منطقهای معدنی
ضرورت بازگشت ۱۵ درصد از حقوق دولتی معادن به شهرستان جهت توسعه زیرساختها و رفاه عمومی

بررسی مشکل عدم پرداخت یک درصد عوارض آلایندگی و تلاش برای رفع این چالش از طریق رایزنی با مسئولان مربوطه
تأمین خوراک شرکت سنگ آهن مرکزی ایران&ndash;بافق از طریق مذاکره و پیگیریهای مستمر

ورود شرکت سنگ آهن مرکزی ایران&ndash;بافق به بورس با هدف شفافسازی عملکرد و جذب سرمایهگذاری
حفظ سهم دو درصدی شهرستان از درآمد شرکتها و معادن جهت توسعه اقتصادی منطقه

تضمین امنیت شغلی کارگران و تأکید بر تشکیل شوراهای کارگری در مجموعههای فاقد این تشکل

صباغیان در پایان سخنان خود تأکید کرد که اجرای این تصمیمات میتواند تأثیر مثبتی در مسیر رشد شهرستان بافق داشته باشد و پیگیریها تا تحقق
اهداف موردنظر ادامه خواهد یافت.


